

Title (en)

Divan-chair having arms, backrest and legs foldable on the plane of its seat.

Title (de)

Diwan-Stuhl mit auf die Fläche des Sitzes klappbaren Armlehnen, Rückenlehne und Füßen.

Title (fr)

Chaise-divan à bras, dossier et jambes pliables sur le plan du siège.

Publication

EP 0016894 A2 19801015 (FR)

Application

EP 79830028 A 19790911

Priority

- IT 8338379 A 19790507
- IT 8346578 A 19780921

Abstract (en)

Chair and/or divan with arms, back and legs which can be folded onto the plane of the seat, consisting substantially of a flat panel forming the seat (1) on the rear edge of which is articulated in a hinge manner (2) a panel forming a folding back (3), means being provided to limit the opening (4) from a folded position adhering to the seat panel (1) into an open position for sitting, and in which, in each lateral edge of the said seat panel (1), are articulated so as to be able to slide by virtue of the previous arrangement of grooves in the said articulation between predetermined limits in opposition, two panels forming the arm (6), each arm extending downwards below the articulation (5) and being articulated to a pair of lower lateral legs (9) in a central position (8), each pair of the said legs (9) being articulated (10) in turn underneath the seat (1). <IMAGE>

Abstract (fr)

Chaise et/ou divan à bras, dossier et jambes pliables sur le plan du siège, constitué substantiellement par un panneau plat constituant le siège (1) sur le bord postérieur duquel est articulé à abattant (2) un panneau constituant dossier pliable (3), étant prévus des moyens de limitation de l'ouverture (4) de une position pliée en adhérence sur le panneau siège (1) à une position ouverte pour s'asseoir, et où dans chaque bord latéral du dit panneau siège (1) sont articulés pouvant glisser grâce à la prédisposition de channellures dans la dite articulation entre limits prédéterminés en opposition, deux panneaux constituant le bras (6), chacun bras se prolongeant vers le bas au dessous de l'articulation (5) et s'articulant à une couple de jambes (9) inférieures, latérales, dans une position mitoyenne (8) étant chaque couple des dites jambes (9) à son tour articulé (10) au dessous du siège (1).

IPC 1-7

A47C 17/04; A47C 4/10

IPC 8 full level

A47C 4/10 (2006.01); **A47C 17/04** (2006.01)

IPC 8 main group level

A47C (2006.01)

CPC (source: EP)

A47C 4/10 (2013.01); **A47C 17/04** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0016894 A2 19801015; EP 0016894 A3 19810617; IT 1192632 B 19880427; IT 7883465 A0 19780921; IT 7983383 A0 19790507

DOCDB simple family (application)

EP 79830028 A 19790911; IT 8338379 A 19790507; IT 8346578 A 19780921